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Krobia, dnia 4 listopada 2015 r. 

 

 

                                         P R O T O K Ó Ł    Nr   XII/2015 

 

                                   z   XII sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i ,  

w dniu  28 października 2015 r. w ZSOiZ w Krobi     

========================================================= 

                   godzina rozpoczęcia:    17.00 

                   godzina zakończenia:   19.30  

                    Na ogólną liczbę 15 osobowego składu Rady w sesji uczestniczyło 14  radnych, 

nieobecny  Lech Bem.    
 

                   Ponadto w sesji uczestniczyli :  

              ====================== 

     1.   Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi.   

     2.   Szablewska Katarzyna    - Sekretarz Gminy. 

     3.   Walczak Damian             - Skarbnik Gminy.     

                   4.   Zawieja Karol                  - radca prawny. 

                   5.   Sołtysi Gminy Krobia.                  

                   6.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji i zakładów pracy.                    
                     

Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Łukasz Kubiak. 
 

Porządek obrad sesji :   
 

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XI sesji. 

4. Wręczenie stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów  

5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                       

w okresie międzysesyjnym. 

8. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Krobi w okresie międzysesyjnym. 

9.  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie : 

a) nadania odznaczenia „Zasłużony dla Gminy Krobia”,  

b) powołania Gminnej Rady Seniorów w Krobi i nadania jej statutu,  

c) zmiany uchwały Nr XVII/122/2008 Rady Miejskiej w Krobi z dnia                                      

18 lutego 2008 r. w sprawie ustalenia wysokości diet radnych oraz zwrotu 

kosztów podróży służbowych, 

d) przyznania Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Mikołaja w Krobi dotacji                    

na prace konserwatorskie i roboty budowlane w zabytkowym Kościele                          

pw. Św. Mikołaja w Krobi, 

             e)   zmiany Uchwały Nr LI/415/2014 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 5 listopada    

2014 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu, 
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             f)   zmiany Uchwały Nr III/16/2014 Rady Miejskiej  w Krobi  z dnia 29 grudnia 

2014 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia  

na lata 2015 - 2025,                                                                                                               

g)  zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2015,                                                                     

h)  przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla linii elektroenergetycznej 110 kV przebiegającej przez obręby 

ewidencyjne : Kuczyna, Grabianowo, Chwałkowo i Potarzyca.  

      10. Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych oświadczeniach majątkowych 

przez radnych oraz informacja Burmistrza o złożonych oświadczeniach 

majątkowych przez sekretarza gminy, skarbnika gminy, kierowników jednostek 

organizacyjnych gminy oraz osoby wydające decyzje administracyjne w imieniu 

burmistrza. 

      11.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

      12.  Wolne głosy i wnioski. 

      13.  Zakończenie. 

 

Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.   

Przewodniczący Rady powitał radnych, sołtysów, pracowników Urzędu oraz pozostałych 

zaproszonych gości.    

Na podstawie listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się 14 radnych, nieobecny 

radny Lech Bem, wobec czego sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał.   
 

     Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad.       
     Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji.  

     Przewodniczący Rady zgłosił wnioski o zmianę porządku obrad sesji :  

a) o wycofanie z porządku obraz punktu 9 h) rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie 

przyznania stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów za wybitne osiągnięcia pozaszkolne                   

w związku z uznaniem  posiedzenia wspólnego komisji o ponowną jej analizę.                            

Wniosek przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych.                                                                                              

b) uzupełnienie porządku obrad o rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla linii 

elektroenergetycznej 110 kV przebiegającej przez obręby ewidencyjne : Kuczyna, 

Grabianowo, Chwałkowo i Potarzyca, jako punkt 9h). Wniosek przyjęto jednomyślnie, 

głosowało 14 radnych.                                                                                               

c) o przesunięcie punktu 8 dotyczącego wręczenia stypendiów, jako pkt. 4 

     Wniosek przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych.     

      Porządek sesji po zmianach przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych. Pierwotny 

porządek obrad sesji stanowi złącznik do protokołu.                                                                                      

       

      Ad. 3 Przyjęcie protokołu z XI sesji.    
      Protokół z XI sesji przyjęto jednomyślnie,  głosowało 14 radnych.  
 

Ad. 4 Wręczenie stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów. 
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Zgodnie z uchwałą Nr X/68/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 21 sierpnia 2014 r. 

stypendia za wyniki w nauce za II semestr w roku szkolnym 2014/2015 wręczyli uczniom 

przewodniczący Rady, przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych oraz 

Burmistrz Krobi.  

     Ad. 5 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji. 

     Burmistrz : skierowano interpelacje do Starostwa Powiatowego w Gostyniu, jedną do 

Komunikacji i Dróg związaną z drogami powiatowymi, drugą do Komisji Bezpieczeństwa 

związaną z przesunięciem pasów przejścia dla pieszych na ul. Kobylińskiej w Krobi. 

Udzielono pisemnie odpowiedź dotyczącą przejścia między ul. Powst. Wlkp. a parkiem. 
      
     Ad. 6 Interpelacje i zapytania radnych. 

R. Olejniczak : 1. Sprawa związana jest z drogą w  Starej Krobi od szkoły do torów              

w kierunku Domachowa, dotyczy to poszerzenie tego odcinka, a inwestycję tą rozpoczęto 6 

lat temu. Odcinek ten nie ma chodników, uczęszczają nią dzieci do szkoły, także rowerami,                             

a wiadomo, że ruch na drogach jest coraz większy. Taki stan drogi zagraża w znacznym 

stopniu bezpieczeństwu mieszkańców, autobusy utrudnione mają możliwość mijania. 

Proszę o interwencję o zabezpieczenie środków w planowanych budżetach na dokończenie 

tego zadania.    

2. Sprawa dotyczy drogi gminnej w Domachowie, odcinek za posesją p. Sierpowskiego. 

Bardzo zniszczona droga jest nieprzejezdna dlatego zwracam się o pilną jej naprawę. 

J. Mikołajczak : jakie usługi internetowe mogą świadczyć firmy. Zakończyły one montaż 

światłowodów i już dwie oferowały swoje usługi. Czy jest możliwe, ze wszystkie mogą 

świadczyć takie same usługi? Czy każdy mieszkaniec może zawrzeć umowę z innym 

usługodawcą? 

P. Wajnert : przy drodze 434 uschnięte cyprysy przy ul. Powst. Wlkp. szpecą ten odcinek. 

Proszę o skierowanie do zarządcy drogi interwencji o ich usunięcie i możliwość nasadzenia 

nowych.   
  

      Ad. 7 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                         

w okresie międzysesyjnym. 

01.10 – uczestniczyłem w II Powiatowej Inauguracji Roku Akademickiego 2015/2016 pod 

patronatem Starosty Gostyńskiego.                                                                                                   

08.10 – uczestniczyłem w obchodach 15-lecia Stowarzyszenia Centrum PISOP w Poznaniu.                                                                                                                                                

10.10 – radny Hieronim Urbański reprezentował Radę Miejską w Krobi w uroczystym 

rozpoczęciu „Krobskich Dni Seniora”.                                                                                                

13.10 – uczestniczyłem w spotkaniu organizowanym przez Burmistrza Krobi z okazji  Dnia 

Edukacji Narodowej.                                                                                                             

13.10 – na zaproszenie Dyrektora ZSOiZ w Krobi uczestniczyłem w uroczystym spotkaniu 

z okazji Dnia Edukacji Narodowej.                                                                                                  

14.10 – radna  Renata  Szulc  reprezentowała  Radę  Miejską  w Krobi na Akademii z okazji 

Dnia Edukacji Narodowej w Zespole Szkoły Podstawowej i Gimnazjum w Krobi. 

14.10 – uczestniczyłem  w  obchodach  40-lecia PZERiI w Krobi i Dnia Seniora w Krobi.                   

18.10 – radny  Jan  Mikołajczak   reprezentował   Radę   Miejską    w   Krobi   podczas 

uroczystości setnych urodzin Pana Jana Jankowiaka z Chwałkowa.                                              
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19.10 - odbyło się posiedzenie Komisji Oświaty  i  Spraw  Społecznych  w  celu  wydania 

opinii dot. projektów uchwał na XII sesję Rady Miejskiej w Krobi oraz omówienia spraw 

bieżących.                                                                                                                                             

20.10 – uczestniczyłem w uroczystym posiedzeniu Zarządu Unii Gospodarczej Regionu 

Śremskiego – Śremski  Ośrodek  Wpierania  Małej  Przedsiębiorczości  połączonym                      

z uroczystym wręczeniem medali „Za zasługi dla wspierania rozwoju przedsiębiorczości” 

oraz w Nadzwyczajnym Walnym Zebraniu Członków Stowarzyszenia Unia Gospodarcza 

Regionu Śremskiego  - Śremski Ośrodek Wpierania Małej Przedsiębiorczości.                            

20.10 – wraz  z  radnymi  uczestniczyłem   w   spotkaniu  dot.   budowy  dwutorowej     

linii napowietrznej   110 kV    przebiegającej    przez    części    działek    położonych                        

w obrębach ewidencyjnych: Kuczyna, Grabianowo, Chwałkowo i Potarzyca.                                  

21.10 – wraz z radnymi uczestniczyłem w uroczystych obchodach upamiętniających 

rozstrzelanie15. mieszkańców Krobi i okolic przez hitlerowców w dniu 21 października 

1939 r.                                                                                                                                          

23.10 – odbyło się szkolenie radnych i pracowników Urzędu Miejskiego dot. 

wykorzystania funduszy europejskie dla samorządu i jego jednostek w ramach nowej 

perspektywy finansowej 2014-2020.                                                                                                         

26.10 – wraz z radnymi uczestniczyłem w uroczystym podsumowaniu i zakończeniu 

„Krobskich Dni Seniora”.                                                                                                                        

27.10 - odbyło się wspólne posiedzenie stałych Komisji Rady Miejskiej w Krobi.                        

27.10 - odbyło się posiedzenie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych w celu wydania 

opinii dot. projektów uchwał na XII sesję Rady Miejskiej w Krobi oraz omówienia spraw 

bieżących.                                                                                                                                     

28.10 - odbyło się posiedzenie Komisji Budżetu w celu wydania opinii do projektów 

uchwał na XII sesję Rady Miejskiej w Krobi.                                                                                

28.10 - odbyło się posiedzenie Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy w celu wydania 

opinii Komisji dot. projektów uchwał na XII sesję Rady Miejskiej w Krobi. 

Ad. 8 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

Sprawozdanie przedstawił Burmistrz Krobi, stanowi ono załącznik nr 1 do protokołu. 

Ad. 9 Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:  

a) nadania odznaczenia „Zasłużony dla Gminy Krobia.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Sekretarz Gminy K. Szablewska. 

Uchwałę Nr XII/88/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 października 2015 r. w sprawie 

nadania odznaczenia „Zasłużony dla Gminy Krobia”; przyjęto jednomyślnie, głosowało14 

radnych. 
 

b) powołania Gminnej Rady Seniorów w Krobi i nadania jej statutu.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Sekretarz  Gminy K. Szablewska. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych G. Skrobała : komisja obradowała 

w dniu 27.10.br i uznając dotychczasowe aktywne działania na rzecz integracji osób 

starszych różnych stowarzyszeń, klubów, związków i Uniwersytetu III Wieku,                        

projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  
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L. Włodarczyk : w § 16 zapisano, że zapewniona będzie obsługa administracyjna, czy 

będzie to odrębne biuro? 

Burmistrz : nowe zadanie przypisane zostanie pracownikowi Urzędu.  

Uchwałę Nr XII/89/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 października 2015 r.                              

w sprawie powołania Gminnej Rady Seniorów w Krobi i nadania jej statutu; przyjęto 

jednomyślnie, głosowało14 radnych. 
 

c) zmiany uchwały Nr XVII/122/2008 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 18 lutego 2008 r. 

w sprawie ustalenia wysokości diet radnych oraz zwrotu kosztów podróży służbowych.  

Projekt uchwały i uzasadnianie przedstawiła  Sekretarz Gminy K. Szablewska. 

Uchwałę Nr XII/90/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 października 2015 r.                                    

w sprawie zmiany uchwały Nr XVII/122/2008 Rady Miejskiej w Krobi z dnia                                      

18 lutego 2008 r. w sprawie ustalenia wysokości diet radnych oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowych; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 14  radnych. 
 

d) przyznania Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Mikołaja w Krobi dotacji na prace 

konserwatorskie i roboty budowlane w zabytkowym Kościele pw. Św. Mikołaja                          

w Krobi.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Sekretarz Gminy K. Szablewska.                   

Uchwałę Nr XII/91/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 października 2015 r. w sprawie 

przyznania Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Mikołaja w Krobi dotacji na prace 

konserwatorskie i roboty budowlane w zabytkowym Kościele pw. Św. Mikołaja w Krobi; 

przyjęto jednomyślnie,  głosowało 14 radnych. 
 

e) zmiany Uchwały Nr LI/415/2014 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 5 listopada 2014 r. 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy D. Walczak.  

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu J. Gałęzewski: komisja obradowała w dniu 

dzisiejszym i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  

Uchwałę Nr XII/92/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 października 2015 r. w sprawie 

zmiany Uchwały Nr LI/415/2014 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 5 listopada 2014 r.                   

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu; przyjęto jednomyślnie, 

głosowało14 radnych. 
 

f) zmiany    Uchwały    Nr III/16/2014     Rady    Miejskiej    w    Krobi z  dnia                     

29 grudnia  2014 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Krobia  na lata 2015 – 2025.  

Projekt uchwały i uzasadnienie oraz autopoprawkę stanowiącą załącznik nr 2 do protokołu 

przedstawił Skarbnik Gminy D. Walczak.  

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu J. Gałęzewski: komisja obradowała w dniu 

dzisiejszym i projekt uchwały oraz autopoprawkę zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  

Zgłoszoną autopoprawkę przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych. 

Uchwałę Nr XII/93/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 października 2015 r. w sprawie 

zmiany    Uchwały    Nr III/16/2014     Rady    Miejskiej    w    Krobi  z  dnia 27 grudnia  

2014 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia  na lata 

2015 – 2025; przyjęto jednomyślnie, głosowało14 radnych. 
 

g) zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2015. 
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Projekt uchwały i uzasadnienie oraz autopoprawkę stanowiącą złącznik nr 3 do protokołu 

przedstawił Skarbnik Gminy D. Walczak.  

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu J. Gałęzewski: komisja obradowała w dniu 

dzisiejszym i projekt uchwały oraz autopoprawkę zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  

Zgłoszoną autopoprawkę przyjęto jednogłośnie, głosowało 14 radnych. 

Uchwałę Nr XII/94/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 października 2015 r.                              

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2015; przyjęto jednomyślnie, 

głosowało14 radnych. 
 

h) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla linii elektroenergetycznej 110 kV przebiegającej przez obręby 

ewidencyjne : Kuczyna, Grabianowo, Chwałkowo i Potarzyca.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego                                 

M. Krzyżostaniak.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański : komisja obradowała                  

w dniu 28.10.br i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. 

Uchwałę Nr XII/95/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 października 2015 r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

linii elektroenergetycznej 110 kV przebiegającej przez obręby ewidencyjne : Kuczyna, 

Grabianowo, Chwałkowo i Potarzyca; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 14 radnych. 

 

Ad. 10 Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych oświadczeniach majątkowych 

przez radnych oraz informacja Burmistrza o złożonych oświadczeniach majątkowych 

przez sekretarza gminy, skarbnika gminy, kierowników jednostek organizacyjnych 

gminy oraz osoby wydające decyzje administracyjne w imieniu burmistrza.                           
Informacje odczytał Przewodniczący Rady, które stanowią załączniki nr 4-7                             

do niniejszego protokołu.  

Ad. 11 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

Burmistrz : odpowiadając na interpelację radnego R. Olejniczaka : odnośnie drogi w Starej 

Krobi, kolejny raz radny w tej sprawie interpeluje i nie ma wątpliwości co do konieczności 

jej naprawy. Ponownie interpelacja przekazana zostanie do Powiatu. Odnośnie kwestii 

remontów dróg, to działają takie mechanizmy w 50 % finansowania z naszej strony 

wszystkich  inwestycji drogowych realizowanych przez powiat na terenie poszczególnych 

gminy. Taka koncepcja wypracowana została przez powiat i mam nadzieję, że będzie 

konsekwentnie realizowana na terenie wszystkich gmin powiatu gostyńskiego.  Odnośnie 

drogi w Starej Krobi, to zadeklarowany przez nas ruch w kwestii dofinansowania ze strony 

Gminy Krobia jest możliwy, kwestia  uzgodnień jaka droga na terenie gminy ma być 

realizowana.  Rozstrzygnięcie wniosku o środki z NPPDL i informacji, ze projekt będzie na 

liście do wykonania na pewno determinuje do prowadzenia rozmów o kolejnych 

inwestycjach na drogach powiatowych. Natomiast prowadzone są rozmowy, gdzie 

określono wstępne deklaracje zainteresowania ze strony gminy, że remonty dróg poprzez 

wylanie masy asfaltowej na poszerzenie dróg realizować w ramach PPP. Taki pomysł jest 

ze strony Powiatu, z partycypacją gmin w wysokości 50 %.   Szacowana przez Powiat 

wartość tego przedsięwzięcia przebiegającego także przez Gminy Gostyń, Pępowo i Poniec 

to ok. 10 mln. zł. W etapach dróg do realizacji planowana jest także droga przez Starą 

Krobię. W zakresie tych robót jest również kwestia kanalizacji tej drogi przez wieś. 
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Odnośnie drogi w Domachowie, to kwestia jej naprawy została zlecona do wykonania  

Spółdzielni ECCOS i w najbliższym czasie zostanie to wykonane.    

Odpowiadając na interpelację radnego J. Mikołajczak na temat światłowodów, to 

przedsięwzięcie realizowane jest przez firmę prywatną. Ze strony Gminy jest zapewnienie 

możliwości  położenia tych linii w pasach drogowych na drogach gminnych i ewentualnie 

rozwiązywanie problemów z tym związanych.  Odnośnie sprawy skorzystania z usług tych 

firm, to rzeczywiście jest to możliwe, jest to przedsięwzięcie komercyjne i może być tych 

podmiotów wiele przedstawiających swoje oferty.   

Odpowiadając na interpelację radnej P. Wajnert, to sprawa uschniętych drzew przy                       

ul. Powst. Wlkp. w Krobi skierowana zostanie do zarządcy drogi. Natomiast nie jest jeszcze 

uregulowana umowa przejęcia od WZDW zarzadzania odcinka tej drogi od ronda do 

przejazdu kolejowego. Wola zawarcia takiego porozumienia nastąpiła lecz są jeszcze 

kwestie związane z brakiem zwołania w tym też temacie zarządu.  
 

Ad. 12 Wolne głosy i wnioski.  

P. Wajnert : przy ul. Ponieckiej oświetlone jest drzew, czy możliwe byłoby przekierowanie 

tego oświetlenia na drogę?  

Sołtys wsi Rogowo : posesje nr 28 i 28a w Rogowie zgłaszano do oświetlenia ulicznego, 

proszę o uwzględnienie tych punktów.  

G. Skrobała : skierowano odwołanie do Sądu Administracyjnego w Warszawie odnośnie 

Dodatku nr1, czy odpowiedź już otrzymaliśmy?  

Burmistrz : kwestia odwołania do Sądu Administracyjnego nie dotyczyła kopalni, lecz 

udokumentowania złoża  poprzez rozszerzenie złoża Oczkowice. Nie ma określonego 

terminu o wyznaczeniu rozprawy uwzględniającej naszą skargę w tym temacie. 

Odnośnie oświetlania drzewa to oczywiście zgadzam się, że nie powinien być taki cel.  

Mam postulat w związku z tym, że Uchwała w sprawie przyznawania odznaczenia 

„Zasłużony dla Gminy Krobia” nie jest  wykonywana przeze mnie tylko przez 

Przewodniczącego Rady  chciałbym zwrócić uwagę na aspekt, który moim zdaniem 

powinien być wzięty pod uwagę. Tradycją w przypadku przyznania odznaczenia 

„Zasłużony dla Gminy Krobia” jest, że jeśli jest przyznane organizacji lub zespołowi                         

to każdy z członków i osób funkcyjnych tego zespołu  ma prawo nosić pins „Zasłużony dla 

Gminy Krobia”. W tym przypadku postuluję o prawo posługiwania się tym pinsem nie tylko 

do aktualnych członków, którzy tworzą IV Drużynę harcerską, ale również do wszystkich 

byłych członków instruktorów, którzy zakładają te mundury.           

 

Ad. 13 Zakończenie obrad  sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej: dziękuję wszystkim osobom, które sesję przygotowały, 

dziękuję wszystkim za przybycie i zamykam XII sesję Rady Miejskiej w Krobi. 

 

   Protokół sporządziła :                                                  

       Aurelia Sikorska   


